
 

 

 
Protokoll fra styremøte nr. 06/16 – Østfold Travforbund 
Tid: torsdag 16.06.2016 kl. 19.00-21.30 
Sted: Spiserom, Momarken 
 
Tilstede: Ole Ødegaard, Sven Olav Weberg, Sten Strandberg, Halldis Holm, Geir A. Kristofferstuen og 
Elin Kristin Nilsen 
Forfall: Kristin F. Strøm 
 
Dagsorden 

1.       Protokoll 14.05.2016 
2.       Referatsaker 

a.       Til start kurs 9/5 
b.      Til start kurs 23/5 
c.       Momarken 
d.      Samling 31/5 8 nye ponnikusker 
e.      Brev fra SBT 7//6- Utvidelse av Bjørnemyrløypa utgår. 
f.        Brev fra DNT Tove 8/6 – registrering av ponnier 
g.       Landsråd 11/6 

3.       Høstkonferanse 2016 
a.       Dato – sted - tid 
b.      Innby hvem? 

       4    Ledermøte dato 
5.      Økonomi 
6.       Eventuelt 
        Galla 2017 

 

1/Protokoll 
Referat  St.m 11/5 ble godkjent og signert 

 
2/Referatsaker 

a) Til start kurs for hester født 2014. 14 møtte + et par eldre ble avholdt den 9.mai, Momarken.  
Det ble en lærerik kveld – der hestene kjørte i flokk og fikk avslutte med en speed. 

b) Til start kurs for hester født 2015 ble avholdt den 23.mai. Det ble et positivt kurs der 14 
åringer møttes for første gang. Veterinær Anne Hemstad og Hovslager Jørn Westerby vil 
følge åringene, som samles igjen høsten 2016.   

c) Momarken, Ole informerte at det er behov for ny traktor, og at den gamle vil bli byttet inn. 
d) Samling av de 8 nye ponnikusken ble gjort på seremoniplass den 31.mai. Dette var positivt, 

bortsett fra at intervjueren forsvant fra seremoniplass og det planlagte intervjuet uteble.  
e) Utvidelse av Bjørnemyrløpa utgår – brev er sendt DNTs DU-Utvalg v/KOD med kopi ØT. 
f) Brev Fra Tove datert8/6- registrering av ponnier. ØT sender brev der de ber om et mer 

konkret brev, hvis dette gjelder registrering av ponnier i Østfold. 
g) Landsråd 1/6 – Ole refererte fra møtet.  Neste GF vil bli den 29/4 2017 kl.11-18 
h) Brev fra Martin 15/6 – som ønsker ro rundt ponniutvalget og ber om at saker og ting må 

behandles i ØT-ponniutvalget. Ole refererte sitt svar til Martin, der han var glad for 
tilbakemeldingen.  ØT-styret diskuterte saken og de forventer at lederen samler utvalget og 
diskuterer sakene formeldt. Leder har ansvar for å ha ting på stell, kontroll på hva som er 
vedtatt tidligere i år. Budsjett for resterende 2016 leveres neste ØT-styremøte. 



 

 

 

 

i) Ole refererte fra Hesteutstillingen den, 21.Mai – 90 påmeldte 35 av disse er travere. 
Gavepremie ble gitt – grine og dekken – tot. Kr.1300,- Ole presiserte av ØT må nedsette en 
person som er ansvarlig fra neste år – da Ole-Jonny Hansen ønsker å gi seg etter mange år. 

j) Leder ØT-ponniutvalget informerte om at Ponnistall nå er tilbake til bruk for ponnifolket. Det 
er avholdt møte i «den nye» ponniutvalget – Sonja Johansen var kalt inn som referent. 
Sommeravslutning for ponnifolket ble holdt på 42-Bowlingsenter 18møtte (14barn) 

k) ØT-facebook er opp å går – IHH har etablert siden. 

3/Høstkonferansen 2016 
Styret vedtok å avholde Høstens travkonferanse lørdag den, 24.september –. 
Agendaen – her vil hovedtemaet være Trav 2020  -  Strategi sport/avl. 
Sted: Sekretær forespør fjorårets sted: Bye Kroa i Rakkestad og Restaurant Momarken. 
Innby: Leder i DNT, Buer, Hele Momarken styret, Sportssjef Kjeld Henning og Teknisk sjef Thor H. 
 
4/Ledermøte 
Før sommeren – ingen saker – arr. Ikke. 
 

5/Økonomi 
Sekretær gikk gjennom tallene.  Resultat viser mindre enn foregående år, og styret diskuterte dette 
og kom frem til at utgift på sms-utg. -  ponniklubb – deler av ponnitilskudd mottatt i premier -  Til 
start! Kurs, samt manglende medlemskontingent utgjør dette. 

6/Eventuelt 
a) Ole ønsker innspill fra ØT-styremedlemmer på sport og Avl, som er Delmål i Trav 2020.  Korte 

og langsiktige mål ønskes – dette skal presenteres for MT etter ferien. 
b) Galla 2017 – settes på dagorden fra neste st.m. – møte med Q-Hotell avholdes innen det. 
c) EKN – avtaler dator for neste Til start! Kurs, for hester født 2015, som skal avholdes på MT. 
d) SOW – ønsket vanning før slodding – ikke etter. Han tar dette opp med OAS, og tar samtidig 

opp dette med å kunne skrive opp eventuelle mangler/ønsker på skjema i Vekta. ØT- ser på 
dette som en kvalitetssikring. 

 
16/6 2016 
Elin Kristin Nilsen 
forbundssekretær 

 
 
 
 


